



**FARMOSA** 古城假期旅遊(新)有限公司  
**HOLIDAY TOUR (S) PTE LTD** TA. 426

101 UPPER CROSS STREET, #B1-19/20 PEOPLE'S PARK CENTRE, S'PORE 058357.

**TOUR TEL: (65) 6534 1133 FAX: (65) 65342888 TICKETING TEL: (65) 65341234 FAX: (65) 65343786**

E-mail: sales@farmosa.com.sg Co. Regn. No. 198202509H

# 6D5N SEOUL / JEJU VALUE TOUR



## 6 天韩国首尔济州岛超值游



**Tour Start: JUL: 10 / AUG: 07 / SEP: 11 / OCT: 16 / NOV: 13 / DEC: 11**



### 行程特色 Tour Highlights

- ★ 百年历史之朝鲜第一正宫【景福宫】 Gyeongbok Palace
- ★ 原高丽王朝的离宫，现为韩国总统官邸【青瓦台】 Blue House (Cheong Wa Dae)
- ★ 游览美轮美奂【南怡岛】 Nami Island
- ★ 世界自然遗产【济州岛】 Jeju Island

### Day 1 抵达首尔 Arrive Seoul

抵达首尔仁川国际机场后，导游在机场 1 楼到达大厅 12 号门内侧举牌接机。（接机时段 24 小时）。（韩国酒店入住时间是下午 3 点后）

Arrival in Incheon International Airport. Your tour guide will be waiting at airport T1 gate 12. (24 hours airport transfer). You will be transferred to the hotel and check in. (Hotel check in time is after 3pm)

**Hotel: Hotel Zeumes or similar**

### Day 2 首尔 Seoul

**B/L/D**

早餐后前往游览湖光山色美轮美奂的【南怡岛】。岛上处处都是草地和漫步小道，电视剧《冬季恋歌》的男女主人公俊相和有真就曾幸福地徜徉於这里的白桦林之间。乘坐【南怡岛美景游船】是游览南怡岛最浪漫的方式。可以将剧中美景尽收眼底，仿佛身在剧中。随后参观【韩国传统文化体验馆】，这里展示了各种各样传统韩服，你可以在古色古香的场景前拍照留念。亦可以跟着专业老师，一步一步做出自己独一无二的泡菜。接着登上【汉江游船】乘船乘船夜游汉江，一边感受江风带来的凉爽，一边欣赏两岸灯火辉煌的景色，是一个不可错过的旅游过程。

Today visit 【Nami Island】 and take a cruise down around Nami Island. Next, visit 【Korea Folk Village】 , experience the Korean Culture, you can learn how to make Korean Kimchi and making your own Kimchi. Next, take the 【Han River Cruise】 and enjoy the night view of Han River.

**Hotel: Hotel Zeumes or similar**

### Day 3 首尔 - 济州 Seoul - Jeju Island

**B/L/D**

早餐后来到首尔市中心最具人气的观光胜地的【南山公园】，可在山顶俯瞰周围的美丽景致。登上【南山塔】可以俯瞰整个首尔，这里也是众多热门韩剧的取景之地。随后参观【彩妆店】和【紫水晶】专卖店。然后观看世界著名的【乱打秀】1997年10月初开始，它引起了观众们的热烈反应，如今已经突破了在韩国演出历史上最多票房纪录，也通过不断的更新，提高它的品质，成为旅客来韩国必看节目。随后乘坐国内班机前往济州岛。

Morning, visit 【Namsan Park】 and 【Namsan Tower】 . After that visit Cosmetic Centre and Amethysts Shop. Next, enjoy the 【Nanta Show】 . After that, take a domestic flight to Jeju Island.

**Hotel: Benikea Jeju Hotel or similar**

**Day 4 济州岛 Jeju Island B/L/D**

早餐后前往游览【龙头岩】，这是济州岛标志性的景点。海浪敲打着岩壁，远观龙头岩仿佛一条神龙咆哮着从海里跳出来一样。紧接着前往【涉地可支】，此处可以享受开阔的海景，海岸上耸立着一块叫仙石的岩石，和崖上的灯塔相呼应。随后游览【城邑民俗村】，这里完全保存了韩国传统的一处民俗村。至今仍保留著民居、乡校、古代官公署、石神像、蹶子、城址、碑石等有形文化遗产及民歌、民俗游戏、乡土食品、民间工艺、济州方言等无形文化遗产。随后，登上【城山日出峰】，这里是济州岛最东边山海相连的地方，山顶是被绿色植被覆盖的火山喷火口。接下来参观广受欢迎的【泰迪熊博物馆】：这里是世界最大规模的泰迪熊博物馆，珍藏了世界各国生产的各种泰迪熊玩偶，不容错过。

Today visit 【Yongduam Rock (Dragon Head Rock)】. Situated to the north of Jeju City, Yongduam was created by strong winds and waves over thousands of years. Next visit 【Seopjikoji】 is located at the end of the eastern shore of Jeju Island and boasts a fantastic scenery especially in April when yellow canola flowers are in full bloom. After that visit 【Seongeup Folk Village】 is a small town that holds a vast amount of culture. Next visit 【Sunrise Peak】 and 【Teddy Bear Museum】.

**Hotel: Benikea Jeju Hotel or similar**

**Day 5 济州岛 – 首尔 Jeju Island - Seoul B/L/D**

早餐后，乘坐国内航班返回首尔。抵达后游览【景福宫】，作为五大宫殿之首的景福宫建筑风格独特，值得到访。随后前往参观【青瓦台】，这里是韩国的总统府、政治中心。因屋顶的一排青瓦而得名。参观【首尔塔】。随后参观【护肝宝】和【人参专卖店】。在著名的【明洞商圈】逛逛【土特产店】采购手信。

Morning, take a domestic flight back to Seoul. Visit 【Gyeongbok Palace】 , was the main royal palace of the Joseon dynasty. It is the largest of the Five Grand Palaces built by the Joseon dynasty. Next visit 【The Blue House (Cheong Wa Dae)】 , is the executive office and official residence of the South Korean head of state, the President of the Republic of Korea. Next visit 【Seoul Tower】 . After that visit Ginseng shop & Hepatoprotective shop. Next visit 【Myeong-Dong Shopping District】 and Souvenir shop.

**Hotel: Hotel Zeumes or similar**

**Day 6 离开首尔 Depart Seoul B**

早餐后送机仁川机场（免费 24 小时接送）。

After breakfast, transfer to airport. (Free 24 hours transfer)

Tour Code: Tour Code: NHKE06	TWN/TRP	SGL	CHT	CWB	CNB
<b>Tour Start:</b> JUL: 10 / AUG: 07 / SEP: 11 / OCT: 16 NOV: 13 / DEC: 11	<b>1328</b>	<b>1928</b>	<b>1228</b>	<b>1228</b>	<b>1228</b>

**Package Include: B460A / B368C (updated: 20 Jun 18)**

- 1) Return airfare SIN/ICN/SIN by Cathay Pacific – CX “O” (transit in Hong Kong)
- 2) Return airport transfer by shuttle bus service (5 days advance booking)
- 3) 5 nights hotel stay as per itinerary (similar class)
- 4) Meals and Sightseeing as per itinerary (Chinese Speaking Guide Only)
- 5) Compulsory tour: **TN Seoul Tower + Han River Cruise + Teddy Bear Museum + Namsan Park** 首尔塔，汉江游船，泰迪熊博物馆+南山公园
- 6) Tipping is included in the tour fare

**Package Exclude:**

- 1) Return airport tax CX (\$205) – subject to changes

**Remarks:**

- 1) Only valid for SINGAPORE or MALAYSIA Chinese passport holder
- 2) Tour itinerary included some shopping program, it is compulsory to follow the program throughout the journey. If guest refuse to visit the shops or leave the tour in half way, guest will be requested to pay USD150.00 per person per day. The remaining tour fare will be no refunded